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>新春快乐英文简短祝福句子篇一
1、烦事旧尘一扫光，携上快乐向前进。
When troubles and old dust are swept away, carry happiness forward.
2、春节来临，祝春节快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!愿春节的温馨带给你祥和与喜悦。
With the coming of the Spring Festival, I wish you a happy Spring Festival and wish you happiness all the time. May the warmth of the Spring Festival bring you peace and joy.
3、新年的祝福，愿你心境祥和、充满爱意，美丽填满你的世界，满足和喜悦充满你的每一天。
New Year\'s greetings. May peace and love fill your world with beauty and contentment and joy fill your days.
4、愿你快乐，愿你幸福，愿你新的一年平安如意!
May you be happy, may you be happy, and may you have peace and prosperity in the new year!
5、新年悄悄来到，祝福默默陪伴，愿你生活愉快，日子过的一天更比一天好!
New Year is coming quietly. I wish you a happy life and a better day.
6、祝愿你删除一切的困难，载上一生的平安，关闭所有的忧烦，开心快乐过好每一天!
I wish you to remove all difficulties, carry a safe life, close all worries, happy and happy every day!
7、祝新年快乐，并致以良好的祝愿!
Happy New Year and good wishes!
8、祝愿朋友在新的一年收获成功，享受幸福。新年快乐!
I wish my friends success and happiness in the new year. Happy New Year!
9、祝您新年马到功成，万事如意!
I wish you every success in the New Year.
10、送你一打富贵，附在你头上。
Give you a dozen riches, attached to your head.
11、送你一生幸福，把你捧得高高在上。祝你快乐每天，幸福永远!
Give you a lifetime of happiness, hold you high. I wish you happiness every day, happiness forever!
12、新年来到，愿你一切都吉祥!
Wishing you all good luck in the coming New Year! uuuuuuuuuuu
13、祝福亲朋多喜事，心想事成步步高。祝福世界多和平，风调雨顺乐淘淘。
Bless your relatives and friends for many happy events and keep your mind moving forward. I wish the world peace and prosperity.
14、愿您一年更比一年好，圆您和谐和睦过新年!
Wish you a better and better year by year, and celebrate the New Year in harmony and harmony!
15、愿我的祝福陪你迎接新的一年，预祝新年快乐!
May my best wishes accompany you to welcome the new year and wish you a happy New Year!
16、送你一份如意，让你事事顺心。
Give you a piece of wishful thinking and let everything go smoothly.
17、真诚祝您幸福万年长，快乐无边疆，好运更健康!
Sincerely wish you happiness for thousands of years, happiness without frontier, good luck and health!
18、祝你新春快乐，吉星高照，阖家幸福，万事如意!
Wishing you a happy New Year, bright stars, happy family and all the best!
19、愿你在这一年里，事事顺心、如意!
May everything go smoothly and smoothly in this year!
20、热腾腾的饺子香团圆，红彤彤的灯笼照如意，鲜亮亮的对联喜除夕，甜蜜蜜的笑容爱四溢。
Hot dumplings fragrant reunion, red lanterns shine smoothly, bright couplets happy New Year\'s Eve, sweet smile overflowing with love.
21、愿朋友春节快乐，发财多多，钱袋满满，幸福连连，吉祥年年!
May friends have a happy Spring Festival, make a lot of money, fill their wallets, keep happiness, and be lucky every year!
22、祝愿新年开心，祝愿新年好运!
Wishing you a happy New Year and good luck in the New Year!
23、愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
May the New Year bring you happiness, love and peace.
24、送你一生幸福，把你捧得高高在上。
Give you a lifetime of happiness, hold you high.
25、愿您新年欢乐，万事如意，阖家欢乐，百事顺心，吉星高照，添福添寿，幸福美满，快乐一生!
Wish you a happy New Year, all the best, family happiness, all the best, lucky stars shine, add happiness and add longevity, happiness and happiness, a happy life!
>新春快乐英文简短祝福句子篇二
1、新年佳节，敬祝您欢喜自在，如意吉祥!
New Year\'s Day, I wish you joy and ease, and good luck!
2、愿你在这一年里，事事顺心、如意!
May everything go smoothly and smoothly in this year!
3、祝愿你快乐每一天，幸福到永远，精彩生活永不变!
I wish you happiness every day, happiness forever, wonderful life will never change!
4、愿你们在新年中开开心心，快快乐乐，平平安安。
May you have a happy, happy and peaceful New Year.
5、愿您新春快乐，万事如意，开心幸福!
Wish you a happy New Year, all the best, happy and happy!
6、祝你在新的一年里万事如意，身体安康，新年快乐!
I wish you all the best in the new year, good health and a happy New Year!
7、新年来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
New Year time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you!
8、除夕夜，送你吉祥祝福语，愿你生活美满幸福长!
New Year\'s Eve, send you auspicious wishes, wish you a happy and long life!
9、愿您在新的一年充满快乐。
May you have a happy New Year.
10、除夕之夜钟声响，鞭炮齐鸣过新年。
On New Year\'s Eve, bells ring and firecrackers ring in unison for the New Year\'s Eve.
11、新的一年，成为真正“金龙”，飞翔天空!
In the new year, become a real \"golden dragon\" flying in the sky!
12、新年到，愿你福到，运到，开心到，新年快乐!
Happy New Year to you. Happy New Year to you!
13、新春佳节日，祝愿你开心笑掉牙，幸福乐翻天!
New Spring Festival, I wish you happy laughter teeth, happiness turn the heaven!
14、送你一束平安，插在你身上。
Give you a bunch of peace and insert it in you.
15、朋友，祝福你新年快乐!春节平安健康!
Friends, wish you a happy New Year! Spring Festival is safe and healthy!
16、江湖中人，游子之心，新春恭祝事业有成，事事顺利!
People in rivers and lakes, the heart of wanderers, New Year wishes you success in your career, everything goes smoothly!
17、春节祝福趁早，愿你万事大吉，好上加好!
Spring Festival greetings as early as possible, wish you all the best, better!
18、送你一打富贵，附在你头上。
Give you a dozen riches, attached to your head.
19、祝你春节愉快，合家幸福，春节新收获。
I wish you a happy Spring Festival, a happy family, and a new harvest in the Spring Festival.
20、愿你，新年吉祥多快乐，紧跟时代步伐迈!
May you have a happy and auspicious New Year and keep pace with the times!
21、春节到了，祝你合家团圆，幸福美满!
Spring Festival is coming. Wish you a happy family reunion!
22、愿你快乐相伴，如意围绕。
Wishing you happiness and companionship.
23、祝幸福安康，福运无疆。除夕快乐!
I wish you happiness, health and good luck. Happy New Year\'s Eve!
24、愿你除夕快乐，喜事不断来报!
May you have a happy New Year\'s Eve and always have good news!
25、祝你生活美丽、工作顺利!
Wish you a beautiful life and a smooth work!
>新春快乐英文简短祝福句子篇三
恭贺春节快乐，吉祥好运，健康平安，心想事成!
Congratulations on the Happy Spring Festival, good luck, health and safety, and success in everything you want!
春风得意，大展鸿图!
Spring breeze is proud, show great plans!
恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
I wish you good luck, happiness and joy in the New Year.
愿新年的快乐一年四季常在。
May the joy of the New Year be with you throughout the year.
愿你向着幸福远方，一路走一路唱，一生安康!
Wishing you happiness in the distance, along the way, singing, life well-being!
祝你顿顿吃得饱，夜夜睡得好，清晨起得早，工资长得高，新年财运到!
I wish you a full meal, a good night\'s sleep, an early morning, a high salary, and a good fortune for the New Year!
祝你新春快乐，吉星高照，阖家幸福，万事如意!
Wishing you a happy New Year, bright stars, happy family and all the best!
朋友啊朋友，让我们一起静静地等待未来、希望和光明，还有就要敲响新年的钟。
Friends, friends, let\'s wait together quietly for the future, hope and light, and the New Year\'s bell will ring.
愿你在新的一年里好事临门，平步青云，万事如意。
Wishing you all the best in the new year.
祝你新的一年致富踏上万宝路，事业登上红塔山，情人塞过阿诗玛，财源遍布大中华。
Wishing you a prosperous new year on the Marlboro Road, a career on the Red Tower Mountains, lover over Ashima, financial resources throughout Greater China.
陈年老友，恭喜发财!出门在外，岁岁平安!常回家看看，生活更甜甜!
Old friends, congratulations on making a fortune! If you go out, you will be safe all the year round! Often go home to see, life is sweeter!
愿你：晨有清逸，暮有闲愁。梦随心动，心随梦求。新年快乐!
May you have morning leisure and evening leisure. Dreams follow hearts and hearts follow dreams. Happy New Year!
恭贺春节快乐，吉祥好运，健康平安，心想事成!
Congratulations on the Happy Spring Festival, good luck, health and safety, and success in everything you want!
愿你新年快乐，幸福如意，一顺百顺，事事顺心!
Wishing you a happy New Year, happiness, everything goes smoothly and everything goes smoothly!
在这美好的时刻，祝福你年年有今朝，岁岁有今昔。
In this wonderful moment, I wish you the present and the past year after year.
愿新年佳节的喜悦，伴随您在度过新的一年。
May the joy of New Year\'s Day be with you throughout the year.
给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意!
Special wishes for you. May the New Year bring you endless happiness and good luck!
愿明亮喜庆的新年烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度新年!
May the bright and festive glow of New Year candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying New Year that is happy in every way!
悠悠的云里有淡淡的诗，淡淡的诗里有绵绵的喜悦，绵绵的喜悦里有我轻轻的问候，新年快乐!
There are light poems in the long clouds, continuous joy in the light poems, and my gentle greetings in the continuous joy. Happy New Year!
向你拜大年!祝你身体健康，心情越来越好，人越来越漂亮!生活越来越浪漫!新春快乐。
I\'ll pay you a new year! I wish you good health, better mood and more beautiful people! Life is more and more romantic! Happy new year.
盼了又盼终于等到春节的来临，希望每一个人都能在新的一年有辉煌的成就，出门遇贵人啊!
Looking forward to and looking forward to the Spring Festival, I hope everyone can have brilliant achievements in the new year, go out to meet the noble ah!
沉默中有你，感觉亲切;朋友中有你，我不再孤单!祝新年快乐!
Silence has you, feel cordial; friends have you, I am no longer lonely! Happy New Year!
这么远的距离，没有礼物，没有大餐，只有我牵挂你的心和最最真诚的一声祝福：新年快乐!
So far away, no gifts, no big meals, only I care about your heart and the most sincere wishes: Happy New Year!
今年过节不送礼，发条短信送给你。健康快乐常伴你，还有让我告诉你：财神已经跟随你!
No gifts for this year\'s festival. Send you a short message. Health and happiness always accompany you, and let me tell you: God of Wealth has followed you!
愿你在春节享有期望中的全部喜悦，每一件微小的事物都能带给你甜美的感受和无穷的快乐。
May you enjoy all the joys you expect during the Spring Festival. Every little thing can bring you sweet feelings and endless happiness.
呕心沥血哺顽童，桃李满天两鬓白，莘莘学子来谢恩，祝福老师晚年安康。
Nursing naughty children with painstaking efforts, peaches and plums are full of white temples. Many students come to thank you and wish the teacher well-being in his old age.
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